



申請捐款收據 Application for Donation Receipt

捐款詳情 Donation Details

港幣 HK\$1,000 港幣 HK\$500 港幣 HK\$300

其他 Others: 港幣 HK \$ _____

個案編號 Cause number: _____ (請查閱網站 Please refer to the website)

活動名稱 Name of event: _____ (如適用 If applicable)

1. 現金或轉帳至「護·聯網慈善基金有限公司」東亞銀行戶口：015-265-68-00457-4

Cash / Transfer to「Lifewire Foundation Limited」Bank of East Asia A/C Number: 015-265-68-00457-4

2. 寄交支票 Sending a cheque

銀行 Bank: _____ 支票號碼 Cheque number: _____

3. 網上捐款 Internet transfer

信用卡類別 Credit Card Type - Visa Master UnionPay

銀行 Bank: _____ 捐款日期 Date of Donation: _____

信用卡號碼 Credit Card Number: _____

收據抬頭人 / 公司名稱 Name of the addressee of the receipt: _____

收據郵寄至以下地址 Please issue a receipt by post: _____

聯絡人資料 Contact information

姓名 Name: (先生/小姐/女士) (Mr. / Miss / Ms.) _____

電話 Telephone Number: _____

電郵 Email Address: _____

地址 Address: _____

*港幣\$100 元或以上的捐款可申請免稅。Donations of HK\$100 or more are tax deductible.

請將銀行存款單正本、櫃員機收據正本、網上轉帳交易紀錄、支票，連同填妥之此表格，

寄回「護·聯網慈善基金有限公司」(地址：九龍長沙灣大南西街 601 至 603 號香港紗廠大廈一期五樓 C 座)

Please forward the original bank pay-in-slip, the original ATM receipt, Internet transfer record or cheque together with this form, to **Lifewire Foundation Limited (Address: 5C Hong Kong Spinners Industrial Building, 601-603 Tai Nan West Street, Cheung Sha Wan, Kowloon)**

您所提供的資料將保密處理，只會被「護·聯網慈善基金有限公司」作捐款處理、寄發收據及有關捐款通訊用途。

The personal data collected will be treated as strictly confidential and will be used by Lifewire Foundation Limited for the purpose donation administration, receipt issuance and related communications.